
Referat – møte i FAU ved Fernanda Nissen Skole 
Tid: Tirsdag 12. november 2024 kl 17:30-19:00 

Sted: Skolens naturfagssal 

 

Til stede fra FAU: 
Sandra Rise Holstad 5D 

Camilla Salvesen, 3A 

Pål Jostein Didriksen 2D 

Frøy Nore Mossige, 7C, 

Anders Løkke, 2A 

Annie Petersson, 1A 

Jeanett Jonassen, 5B 

Merete Åkerøy, 6C 

Tana Nordal, 4B 

Ragnhild Granli,  4C 

Fride (vara for Synne), 5C 

Christiane Dietzler, 3C 

Ilva, 7A 

Eli Ødegaard, 2B 

Eini Neby, 2C 

Håkon Lundblad, 1C 

 

Til stede fra skolen: 
Ingunn Cecilie Sørdal Gregersen, rektor 

Antonietta (Netta) Calenius-Lillelid (AKS) 

 

1. Informasjon fra skolens ledelse 

Fra skolen: 
Det vil snart gjennomføres elevundersøkelse på 5.-7. trinn og trivselsundersøkelse på 1.-4. trinn. 



Nasjonale prøver er gjennomført. Resultatene skal analyseres før de presenteres for driftsstyret 
og FAU. 

17. mai: Det er kontakt med Nordpolen med tanke på samarbeid mellom FAUene om 17. mai-
arrangementer. 

Bokuka pågår på skolen nå i uke 46. 

Juleforberedelser er i gang. Første trinn skal gå luciatog. Det blir desembersamling i Torshov 
kirke. 

Skolen deltar i Salto-møter i bydelen med politiet og andre instanser. Det er en felles satsing på 
trygghet i sosiale medier, som vil rette seg særlig mot femte og åttende trinn. 

Toaletter: skolen har nå en periode hvor toalettene i utgangspunktet holdes låst. For å øve inn 
gode vaner oppfordres elevene til å gå på toalettet før og etter friminutt. 

Ingunn orienterte om hvordan skolen bruker nettbrett, PC og bøker.  

Et innspill i møtet er å oppfordre til at mobilbruk og sosiale medier tas opp som tema i høstens 
foreldremøte hvert år. 

 

Fra AKS:  
Det er bokuke med mysterier også på AKS.  

Det vil snart bli sendt ut informasjon om påmelding til AKS i skolens juleferie. 

På første og andre trinn er det midlertidig endring av baselederrollen pga. forestående 
permisjon. 

Det er lyst ut elevveilederstillinger. 

Digitale krysselister er under arbeid, men foreløpig ikke tatt i bruk. 

Flere foreldre har spurt om FAUs AKS-kontakt hva AKS kan gjøre for å få barna til å kle seg godt 
nok i kaldt vær. AKS følger opp så godt de kan og gir stadig påminnelser til barna, og trenger 
tilbakemelding fra foreldre når barna likevel ikke er godt kledd. 

 

2. Informasjon fra FAU-leder 
På neste møte i Oslo kommunale foredreutvalg (KFU) er tema digitalisering av osloskolen. 

På første trinn i FNS er det etter foreldreinitiativ opprettet en skjermgruppe, for å se på bruk av 
iPad, mobiltelefoner, sosiale medier osv. Chloe er kontaktperson i FAU. 

 

3. Status fra arbeidsgruppene 
Trafikkgruppa 
Det har kommet spørsmål om å få noen voksne til å stille opp som trafikkvakt ved utsatte 
overganger. Omkjøring i Sandakerveien gir økt trafikk i Grefsenveien. FAU har diskutert dette 



tidligere og vurdert det som vanskelig å få voksne til å stille opp på dette. Trafikkgruppa vurderer 
situasjon og tiltak videre. 

 

17. mai 
Skolen har tidligere stilt spørsmål om å delta i barnetoget bare annethvert år, men har foreløpig 
ikke konkludert. FAU ber skolen følge opp spørsmålet slik at avgjørelsen kan være klar før jul. 

 

Julegrantenning 2. desember 
Koret ønsker å ha med en pianist, og har spurt om FAU kan dekke utgiften. Koret har forbehold 
om lav temperatur. Vaktmesteren gjør klar julelys. Foreldre må bidra med rigging av lydutstyr osv. 
Skolen må avgjøre om de skal ha et innslag i form av tale eller lignende. Arrangementsgruppa 
planlegger videre. 

 

Klesbyttedag 
Det er foreslått fra FAU å legge opp til at foreldre kan levere klær, særlig vintertøy. En 
arbeidsgruppe fra FAU rydder og sorterer tøyet og skolen sørger for å organisering av å få gitt ut 
klær. FAU foreslår for skolen at dette kan arrangeres raskt, nå i starten av vintersesongen. 

 


